
Rada školy při Gymnáziu Vincence Makovského se sportovními třídami Nové Město na 
Moravě, Leandra Čecha 152, Nové Město na Moravě 
 
 
9. schůze 
 
datum konání: 16. 12. 2010 v 1600 hod. 
přítomni: Petr Honzl, Dagmar Hromádková, Martin Černý, Miloš Bukáček, Jana Dvořáková 
  za vedení školy: Milan Pavlík, Eva Řádková, Marie Žilková 
omluveni: Martina Fuksová 
 
program:  

1. nový člen rady 
2. výroční zpráva školy za rok 2009/2010 
3. opravy, investice, činnost školy 
4. vývoj školy 
5. diskuse 

 
ad1. Členkou rady školy byla jako zástupce zřizovatele navržena Dagmar Hromádková. 

Unie rodičů Dagmar Hromádkovou zvolila dne 18.11.2010 členkou rady za 
odstupujícího Stanislava Marka. 

 
ad2. Rada školy byla seznámena s výroční zprávou školy za rok 2009/2010. 
 Výroční zpráva školy je  zveřejněna na internetových stránkách školy. 
 
ad3. Řešení prostor bývalé kotelny. 
 Z důvodu havarijního stavu byla budova bývalé kotelny stržena. 

 Zřizovateli bude předložen návrh na využití uvolněné plochy. Je třeba posílit zázemí 
studentů sportovního gymnázia. Otázka projektu byla řešena na minulé schůzi RŠ. 
 
Škola nabídla kurzy vzdělávání pro veřejnost vedené učiteli školy. Informace jsou 
zveřejněny na internetových stránkách školy a v místním tisku. 
Otevření kurzů závisí na zájmu veřejnosti, uzávěrka přihlášek je do 23.12.2010. 

 
Před konáním LVK (popř. STK) předseda předmětové komise Tv M. Okurka požádá  
o pomoc se zajištěním ubytování studentů v lyžařských střediscích p. Honzla z důvodů 
výhodnější kalkulace cen. 

 
ad4. Dále byla projednána další činnost školy v souvislosti se změnami, které chystá 

zřizovatel kraj Vysočina na období 2010 -2014. 
 

ad5. Termín další schůze je 18.1.2011 v 1500. Svoláním byl pověřen Milan Pavlík. 
 
 
usnesení: 

1. svolání příští schůze rady školy - pověřen M. Pavlík 
2. projekt na řešení prostor bývalé kotelny – pověřen M. Pavlík 
3. ověřovatel zápisu – pověřen M. Bukáček 

 
 
zapsala: J. Dvořáková 
ověřil: M. Bukáček 


